
Zápis z jednání Školské rady 
Základní školy Květnového vítězství 1554, 

Praha 11 ze dne 02.10.2023 
 
 
 

 Přítomni: za rodiče žáků: Ida Holešínská 

Lucie Kulhavá, DiS 

 za pedagogické pracovníky: Ing. Martina Pletichová 

 za zřizovatele: Mgr. Martin Petrtýl 

Martin Holeček 

 

 Nepřítomni: 

host: 

za pedagogické pracovníky: 

Mgr. Pavel Kopečný 

PhDr. Kateřina Bartošová (omluvena) 

 
 Projednáno: 

  

 

Předsedkyně Školské rady (dále „ŠR“) přivítala přítomné. ŠR se sešla v počtu 5 členů, byla tedy 
usnášeníschopná a předsedkyně zahájila jednání. 

Všichni členové ŠR dostali mailem dokument „Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023“ a 
jeho přílohu. Výroční zpráva byla prodiskutována, pan ředitel Kopečný zodpověděl dotazy členů ŠR.  

Mimo jiné bylo projednáno téma matematiky Hejného – na škole byly nabízeny přímo třídy s tímto 
zaměřením, ale nedostatek učitelů a mnohdy neporozumění rodičů zapříčinily, že v současnosti je klasické 
vyučování matematiky prvky matematiky Hejného pro širší znalosti pouze obohacováno. 

Škola se bude zapojovat i nadále do různých charitativních projektů.  

Vzhledem k velkému počtu žáků i učitelů bylo již dříve se zřizovatelem projednáváno rozšíření učeben na 
budově K2, což bohužel do současného stavu nebylo realizováno. Škole by úprava prostor velmi pomohla. 

V minulých letech byl ve školní jídelně nabízen výběr ze dvou jídel, což současný podstav kuchařek 
nedovoluje. O toto zaměstnání není zájem především kvůli nízkému ohodnocení.  

Předložené znění „Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023“ bylo odsouhlaseno všemi 
přítomnými členy ŠR.  
 

 
Příští setkání ŠR je plánováno na jaro 2024. 
 

 
Dne 02.10.2023 Zapsala: Ida Holešínská 
 


